

Scope of Licence نطاق الترخيص

As provided in the Licence Certificate, pursuant to its powers under Article 11(1) of the Qatar Financial Centre Law the Qatar Financial Centre Authority has granted **Care Plus LLC** a Licence to carry on the following Permitted Activities, subject to the conditions and restrictions stated below:

- The business of providing the professional services of the following:
 1. Third party administration to health insurance companies; and
 2. Advisory/Consulting in relation to healthcare industry, including business development, operating model and other business performance services.

CONDITIONS AND RESTRICTIONS

- In conducting the above advisory/consulting activity, Care Plus LLC:
 1. is not allowed to undertake any medical diagnosis, medical or healthcare advises or interpretation;
 2. is not permitted to provide services relating to loss adjustments;
 3. must ensure that the activities and services it provides do not involve any activity that falls within any of the Regulated Activities as specified in Part 2, Schedule 3 of the FSR, unless it has

وفقاً لشهادة الترخيص، واستناداً الى الصلاحيات القانونية الممنوحة لمركز قطر للمال بموجب احكام الفقرة (1) من المادة (11) من قانون مركز قطر للمال، فإن هيئة مركز قطر للمال قد منحت كير بلس ذ.م.م ترخيصاً لمزاولة الأنشطة المسموح بها، والمذكورة أدناه، وفقاً للأحكام والقيود المذكورة أدناه:

- يُسمح للشركة بمزاولة الأنشطة المهنية التالية:
 1. إدارة شركات التأمين الصحي كطرف ثالث؛ و
 2. تقديم المشورة/الاستشارات في مجال الرعاية الصحية، بما في ذلك تنمية الأعمال، والنماذج التشغيلية وغيرها من الخدمات المتعلقة بأداء الأعمال.

الشروط والقيود

- فيما يتعلق بمزاولة أنشطة المشورة/الاستشارات الواردة أعلاه، لا يُسمح لشركة كير بلس ذ.م.م بما يلي:
 1. تقديم خدمات التشخيص الطبي، أو النصائح الطبية أو تفسير النتائج المخبرية؛
 2. تقديم خدمات تسوية الخسائر؛
 3. يجب على الشركة التأكد بأن الأنشطة والخدمات التي تقدمها لا تنطوي على أي نشاط قد يندرج ضمن أي من الأنشطة المنظمة المشار إليها في الجزء (٢)، الملحق (٣) من لوائح الخدمات المالية، ما لم يتم الحصول على موافقة مسبقة من هيئة تنظيم مركز قطر للمال قبل البدء في مزاولة ذلك النشاط؛ و



Scope of Licence نطاق الترخيص

first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority that is required for the conduct of the relevant activity.

4. shall not outsource any part of its permitted activities without obtaining written consent of the QFCA.

4. الاستعانة بمصادر خارجية لتنفيذ أي من الأنشطة المسموح بها دون الحصول على موافقة خطية مسبقة من هيئة مركز قطر للمال.

ISSUE DATE

15TH June 2021

تاريخ الإصدار

١٥ يونيو ٢٠٢١

QFC NUMBER

01311

رقم الترخيص

٠١٣١١



Chief Commercial Officer

الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية



مركز قطر للمال
Qatar Financial Centre